

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 31-08-2021 01:57:43 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 31-08-2021 01:57:43 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN PHOSPHATE MINES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مناجم الفوسفات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرى</p>
<p>Date of event: 31-08-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرى: 2021-08-31</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>Morgan Stainly Capital International (MSCI) listed Jordan Phosphate Mines Company (JPMC) in the frontier markets indexes, shares fund, and fixed income. JPMC's shares will be attracted to the international investment funds, due to its achievements of financial requirements from its profits and cash flow, and its ability to recreate a continuous additional value for its shareholders, which reflects the positive impact on the company and its current and potential shareholders.</p>	<p>تم ادراج شركة مناجم الفوسفات الاردنية المساهمة العامة MORGAN STANLEY CAPITAL المحدودة في مؤشر INTERNATIONAL (MSCI) العالمية للاسواق الناشئة وصناديق الاسهم والدخل الثابت، وستكون جاذبة لشراء اسهمها من قبل الصناديق الاستثمارية، بسبب ما حققته من متطلبات مالية من حيث الارباح والسيولة وقدرتها على توليد قيم مضافة مستمرة لمساهميها، مما يعكس الأثر الإيجابي للشركة والمساهمين الحاليين والمستقبليين.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>